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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Zdajê sobie sprawê, Panie Ministrze, ze szczup³oœci œrodków bud¿etowych, jakimi ministerstwo mo-
¿e wesprzeæ spó³ki kolejowe, by lepiej funkcjonowa³y. Rozparcelowano na nie polsk¹ kolej, PKP. Takich
problemów nie maj¹ nadal jednolite w strukturze Deutsche Bahn w Niemczech ani koleje francuskie
Société Nationale des Chemins de Fer Français, SNCF.

Panie Ministrze, mimo braku pieniêdzy, zaistnia³ych turdnoœci finansowych, kilka spó³ek, miêdzy
innymi InterCity, znalaz³o mo¿liwoœæ sfinansowania zmiany czapek narodowych, kolejarskich rogaty-
wek, na czapki okr¹g³e, które wciœniêto polskim kolejarzom na g³owy w czasach komunistycznych,
a które oni po zrywie „Solidarnoœci” porzucili. Kolejarze skar¿¹ siê, narzekaj¹. Zgodzi siê pan minister
z tym, ¿e s³usznie.

Kiedy wysiada³em z poci¹gu na stacji Warszawa Centralna, ju¿ na peronie zwróci³o siê do mnie kilku
kolejarzy ze s³owami: widzi pan senator, jakie dano nam ubranka, jakie czapki zamiast rogatywek, wy-
gl¹damy jak hotelowi boye, niech pan powie o tym tam na górze. I w³aœnie mówiê.

Panie Ministrze, co komu szkodzi³o zachowaæ tradycyjn¹ polsk¹ czapkê rogatywkê jako czêœæ mundu-
ru kolejowego? Pytam, czy pan minister mo¿e wykonaæ minimum wysi³ku, aby nie niszczono piêknej,
polskiej tradycji zwi¹zanej z kolejow¹ rogatywk¹.
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